

## Minnesanteckningar

### Styrgruppsmöte SwedeAmp 2014-02-06, Patienthotellet Lund

Närvarande:

Anders Stenström(AS), Bengt Söderberg(BS), Jan Larsson(JL), Kerstin Hagberg(KH), Louise Mattsson (LM), Robert Holmgren(RH)

1. Sedan förra mötet så har Swedeamp presenterats vid följande tillfällen:
  - JL och KH för Mälardalens ortopedier (ca.70-80 st.mest ST-läkare) i dec.2013
  - KH på TeamOlmeds protesråd där också Ortopedingenjör Stefan Sanfridsson från Motala berättade om sina erfarenheter av registret i jan.2014
  - JL och KH på ISPO i Hässleholm där vi också hade en monter i jan. 2014.
  - BS på ISPO i USA i jan. 2014
  - JL på amputationskurs i Hvidovre, Danmark i nov.2013
  - Perove för Ortopedingenjörer inom O4:anResponsen har generellt varit positiv vid dessa presentationer.
2. RH rapporterade från möte med Göran Andersson (COP), Louise Klevbo (forskningsansvarig inom Aktivgruppen) och Per Källvant (ordförande SOIF) angående möjligheten att få hela Aktivgruppen med i protesregistret. Göran Anderssons synpunkter skickades ut innan detta möte. I övrigt finns det troligen oro för att konkurrenter tillgång till patientregister ska användas i konkurrenssyfte. RH pratar med Göran A. om vad han anser att vi kan göra för att komma vidare. BS ber RC Syd att redogöra för hur kontrollen av registeranvändningen sker. Krav på anslutning till registret borde vara ett krav vid upphandlingar och frågan bör också tas upp i Branschrådet.
3. LM formulerar om texten på hemsidan "enheter där amp. Ingrepp ...." och byter ut enheter till sjukhus.
4. Kontakten med Swedvasc, BS har bokat ett telefonmöte med Swedvasc den 3/3. Syftet är att se om det finns möjlighet att samköra registren.
5. Perove och JL ska presentera Swedamp på ortopedkliniken i Umeå.
6. Nästa styrgruppsmöte blir den 3/4 kl.9-15 och möte med RC Syd den 4/4 kl.9-12.  
  
Mötet därefter blir den 8/5 (flexibelt datum och ev. som telefonkonferens) och den 9/5 kl.9-12 med RC Syd.
7. Diskussion inför kommande revision av hemsidan. Det skulle vara bra med automatisk redovisning på hemsidan över antalet registreringar på varje sjukhus och vilka formulär som fyllts i.

BS har en kontakt som på ett bra sätt kan illustrera typiska patienter animerat för brukare och med siffror för vårdgivare. Då kostnaden för detta inte blir så hög så beslutades att BS arbetar vidare med detta.

8. BS väntar på att få ett anställningsnummer från landstinget. Därefter blir BS registerhållare för Swedamp.
9. Ekonomi. Registrets pengar ligger nu på en stabsgrupp inom landstinget. AS ska undersöka vidare exakt var pengarna är och hur mycket det är. Vi behöver också få bokslutet inför årsredovisningen som ska skickas in i slutet av mars. Beslutades att registret ska föra en egen bokföring genom Perove. På alla kostnader ska en kopia skickas till Perove.
10. Datauttag inför årsrapporten för 2013. JK tar ut data från RC Syd på rena, enkla tabeller. RC Syd gör resten fördelat enligt ett dokument som delades till mötesdeltagarna. KH ska presentera Swedeamp på gåskoledagarna den 10-11/4 och behöver en del data till dess. Datauttaget kommer att göras den 12/2. Registret har nu ca.80st. aktiva användare samt väldigt många inaktiva användare. BS ber Perove att skicka, ett av JL formulerat, brev som uppmuntrar användarna till att registrera. Uppdatering av användarbehörighet bör ske samtidigt för alla en gång/år. Påminnelse ska skickas ut innan med kontroll av adresser.
11. Revision av registret ska genomföras i höst. JL och KH ska arbeta med hur vi ska göra med bilat. Amputerade. Kryssrutor ska ändras. KH lämnar lista på vad som ska beställas till Comporto till JL gällande beskrivningen av LC1-5 och Prosthetic use score. Vid revision ska EQ 5 ändras till 5 nivåer (formuläret byts ut). "Information ej tillgänglig" knapp ska finnas högst upp på uppföljningsformulären. Beslutades att bibehålla: OTA +stad/sjukhus. RH mejlar lista över OT:or till JL. RH undersöker om någon Uppsala ortoped är intresserad av att ingå i styrgruppen för Swedeamp samt om vi kan få komma och presentera registret i Uppsala. Nästa möte ska vi arbeta med förändringar inför höstens revision av registret.

Protokoll fört av  
Robert